
Generalforsamling 2024.03.16 SFHH

Ref: Charlotte
Fremmødte medlemmer: Line, Claus, Charlotte, Mads, Addi, William, Heidi, Dina, Laila,
Torben, Solvei, Barbara, Pia A. , Pia E., Torben, Majbritt

1. Valg af dirigent

Line blev valgt.

2. Bestyrelsens beretning

I år 2023 har Claus fået en aftale omkring tryk/brodering af klubbens logo på tøj. Der er lavet
en aftale med et firma på Fyn. Claus havde et par prototyper med som de fremmødte kunne
se. Der skal laves et par justeringer på det endelige resultat. Bestilling af klubtøj vil kun være
for medlemmer, og bestillingen vil foregå via vores hjemmeside. Nærmere info vil komme
når det hele er på plads, inkl. priser.

Claus har ligeledes været flittig i snedkerværkstedet og har lavet en fane til klubben.
Bestyrelsen håber på at medlemmerne vil være med til at starte en tradition hvor man kan få
sat sit navn på fanen når man har været i udlandet til konkurrence - f.eks IGP VM eller andet.

Klubben deltog til Hund i Fokus igen i år. Tak til de medlemmer der var med og gjorde det til
et hyggeligt arrangement endnu en gang. Næste år deltager vi selvfølgelig igen (afholdes i
Ringsted, Charlotte vil slå mere info op når vi nærmer os)

I år 2023 har Hans og Line været til BHU møde (Brugshundeudvalg) - Line vil lave en kort
opsummering til de interesserede.

Klubben lavede lidt IGP opvisning til Verdensudstillingen i Herning. Det gik over al
forventning, på trods af manglende overblik over hvor meget plads vi havde at more os på i
hallen, samt at speak til opvisning viste sig at skulle være på engelsk, og blev livestreamet til
hele verden. Det gør vi bedre en anden gang.

3. Godkendelse af regnskab

Årsrapporten blev godkendt af alle de fremmødte. Den største udgift i 2023 har været
indkøb af beachflag og banner med klublogo på.

4. Forslag
Ingen forslag var indsendt.

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer & suppleanter

Formand: Line



Bestyrelsesmedlem: Majbritt
2. Suppleant: Pia A.

6. Valg af revisor

Dina er valgt

7. Eventuelt andet

Forslag til udstillingsudvalg. Hvis man ønsker at hjælpe til, så send gerne en besked til

klubbens mail. Pt. Vil Majbritt og Charlotte forsøge at drible det. Vi holder fast i at deltage i

den årlige udstilling i Strib, sammen med Kooikerklubben og de andre hollandske racer.

Dina nævnte at hun har faciliteter til evt fremtidige arrangementer (gildesal mm)

Charlotte spurgte om der kunne være interesse for en træningsweekend - hun foreslår noget

generel træning af samarbejde mellem hund og fører - evt i efteråret. Nærmere info vil

komme.

I fremtiden kommer al info omkring generalforsamling på mail - og tilmelding til

generalforsamling foregår ligeledes på mail (ikke alle medlemmer bruger Facebook)

Bestyrelsen foreslår at vi hver måned skifter coverbillede på vores Facebook side - og til

næste generalforsamling kårer vi “årets foto”.

Send gerne jeres billeder til klubmailen.


